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所    別 

Institute 

國際事務碩士學位學程（全英語授課） 
Master’s Degree Program of International Affairs 

 （English-Taught） 

招生名額 

Quota 
5名 

報考資格 

Requirements of  

qualification 

曾在公立或已立案之私立大學、獨立學院或教育部認可之國外大學或獨立

學院畢業，獲有學士學位（含應屆畢業生），或具同等學力者。 

Bachelor degree recognized by the Ministry of Education of the ROC or a 

baccalaureate degree accredited by proper educational authority or any 

equivalent qualification to a baccalaureate degree. 

考試 

項目 

及配 

分百 

分比 

Examination 

and 

Percentage 

書 審 

Document 

review 

50％ 

書審（書面審查）。 

Document review 

口 試 

Interview 

50％ 

英文口試。 

Interview in English 

錄 取 標 準 

Standard of 

Selection 

口試成績未達 60分者，不予錄取。 

The minimum requirement of the interview grade is 60. 

同分參酌順序 

Evaluation priority 

1.  口試。 

2.  書審。 

1.  Interview 

2.  Document review 

電     話 

Tel. 

研究所: 07-3426031 分機 6102、6103 

Department Office Tel.: 07-3426031 ext. 6102、6103 

網     址 

Official website 
http://c050.wzu.edu.tw/ 

備     註 

Notes 

1.  本學程畢業學分為 39 學分（含「碩士學位論文／產學合作研究技術報

告」3學分）。 

2.  本學程得錄取備取生若干名，亦得不足額錄取。 

3.  以應屆畢業生身分報考之錄取生，應於註冊前繳驗符合報考身分資格之

畢業證書。若無法繳驗時，取消錄取資格，所餘名額由備取生依序遞補。 

1. The total required credits for graduation are 39 including 3 credits of 

Thesis/Technical Report of Industry-Academia-Cooperation Research 

Project. 

2. Admission to the program is based on academic performance. Aitlisted 

applicants will be admitted if any vacancy occurs. 

3. Graduating students being admitted to the program must submit university 

diploma before enrollment. Students who fail to do so will be disqualified, 

and the vacancy will be filled by the first waitlisted applicant. 


